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Protokół posiedzenia nr 53/2021 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 22 listopada 2021r. od godz. 15.15 do 18.00 

Skład komisji - 9 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 8 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecny – Jan Mickiewicz  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć  

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

p.o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz  

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko  

Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Izabela Norwojsz  

Komendant hufca ZHP Kętrzyn - Stanisław Iwaniuk  

Przewodnicząca Rady Osób Niepełnosprawnych - Ewa Maksymowicz  

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Wioletta Czech, która powitała zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Zapoznanie się ze statutową działalnością Rady Osób Niepełnosprawnych. 

4. Zapoznanie się ze statutową działalnością Hufca w Kętrzynie. 

5. Zapoznanie się ze statutową działalnością Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie.  

6. Zapoznanie się z pozyskiwaniem środków zewnętrznych dotyczących oświaty. 

7. Opiniowanie projektów  uchwał w sprawach: 

7.1 szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 

również tryb ich pobierania. 
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7.2 przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia2003 

roku  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2022 rok 

7.3 przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Miasta Kętrzyn na lata 2022-2025. 

7.4 zmiany uchwały Nr XLIV/245/09 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 25 marca 2009r. o wysokości 

opłat za miejsca grzebalne i usługi na terenie cmentarzy Gminy Miejskiej Kętrzyn w Kętrzynie i w 

Małej Nowej Wsi. 

7.5 zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN-Północ Sp. 

z o.o.  z siedzibą w Olsztynie. 

7.6 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7.7 zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

7.8 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

7.9 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

9.  Przyjęcie protokołu nr 51/21. 

10.Przyjęcie protokołu nr 52/21. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca Komisji 

poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 8 członków w głosowaniu 8 głosów 

„za”-jednogłośnie porządek został przyjęty. 

Ad. pkt 3 Przewodnicząca Rady Osób Niepełnosprawnych - Ewa Maksymowicz szczegółowo omówiła  

statutową działalnością Rady Osób Niepełnosprawnych. Jak również problemy osób borykających się  

z niepełnosprawnością. Zwróciła uwagę na potrzebę edukacji w zakresie pomocy niepełnosprawnej.  

Komisja przyjęła informacje. 

Ad. pkt 4 Radni zapoznali się ze statutową działalnością Hufca w Kętrzynie. 

Komendant hufca ZHP Kętrzyn - Stanisław Iwaniuk – poinformował, że Burmistrz Miasta wypowiedział 

dzierżawę pomieszczenia magazynowego na ul. Przemysłowej 5 dla harcerzy, którzy tam trzymają 

rzeczy, którzy dbali o ten magazyn. Zwrócił uwagę, iż otrzymane pomieszczenie otrzymali w stanie 

mocno zniszczonym i zdewastowanym. Wspólnym wysiłkiem harcerzy, rodziców i instytucji plus 

włożone środki finansowe doprowadzili do stanu nadającego się na użytkowanie.  

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel – poinformował, że umowa najmu wygasła z dniem 

31.10.2021r. i do chwili obecnej nie wpłynął wniosek o jej przedłużenie oraz nikt nie kontaktował się  

z Burmistrzem w tej sprawie. Zostało wysłane pismo do ZHP, że do czasu trwania prac związanych z 

przeznaczeniem nieruchomości do trwałego zagospodarowania zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego, przedmiotowe pomieszczenie magazynowe będą mogły stanowić 

przedmiot najmu. Na chwile obecną zaproponował pomieszczenie przy ul. Sikorskiego 69 i ul. 

Dworcowej w chwili kiedy Spółka „Komec” zmieni siedzibę. 
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Komendant hufca ZHP Kętrzyn - Stanisław Iwaniuk – uważa, że zaproponowane pomieszczenia nie 

spełniają podstawowych wymogów na magazyn.  

Przewodnicząca Komisji Wioletta Czech – zaproponowała, aby Komendant umówił się na spotkanie z  

Panem Burmistrzem.  

Ad. pkt 5 Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Izabela Norwojsz – 

przedstawiła szczegółowo statutową działalnością Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie.  

Komisja przyjęła informacje.  

Ad. pkt 6 Radni zapoznali się z pozyskiwaniem środków zewnętrznych dotyczących oświaty. 

Komisja przyjęła informacje.  

Ad. pkt 7 Opiniowanie projektów uchwał.                                                                   

7.1 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko omówiła projekt 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze            

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób          

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z opłat, jak również tryb ich pobierania. Poinformowała, że organizowanie i świadczenie usług 

opiekuńczych, w tym specjalistycznych w miejscu zamieszkania jest zadaniem własnym gminy. 

Zadanie to realizuje Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kętrzynie, który każdego roku w ramach 

ustawy o zamówieniach publicznych wyłania wykonawcę usług, kierując się ceną oraz doświadczeniem 

osób, które będą świadczyły usługi opiekuńcze dla osób potrzebujących. W roku 2021 koszt 1 godziny 

usług opiekuńczych wynosi 26 zł, na rok 2022 koszt ten pozostaje bez zmian, czyli 26 zł za 1 godzinę. 

Biorąc jednak pod uwagę fakt iż, poprzednia Uchwała NR XLII/305/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z 

dnia 9 września 2021r. określiła koszt jednej godziny usług opiekuńczych za 2021 rok, należy podjąć 

uchwałę określającą koszt 1 godziny na rok 2022.   

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 8 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

7.2 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia2003 roku  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 

2022 rok. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 8 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

7.3 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Miasta 

Kętrzyn na lata 2022-2025. Poinformowała, że Zgodnie z art. 87 ustawy burmistrz sporządza program 

opieki nad zabytkami na okres 4 lat. Program jest przedstawiany radzie gminy  

po uzyskaniu opinii wojewódzkiego konserwatora zabytków. Program jest ogłaszany  
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w wojewódzkim dzienniku urzędowym. Wojewódzki Konserwator Zabytków w Olsztynie  pozytywnie 

zaopiniował Gminny Program Opieki Nad Zabytkami Miasta Kętrzyn na lata 2022-2025. Przyjęcie 

niniejszego programu nie tylko zachęci do działań ochronnych i edukacyjnych, ale także pozwoli 

właściwie zadbać o obiekty wymagające opieki. 

Radna Helena Szymkiewicz – zwróciła uwagę na wyremontowanie murów obronnych przy ul. 

Traugutta, które są zniszczone, zaniedbane.  

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel – poinformował, że działania podjęte w zakresie rewitalizacji 

murów dotyczą wpisania zadania do programu Polski Wschodniej w zakresie Szlaku Fortyfikacji 

Mazurskich. W przypadku pojawienia się środków europejskich, Samorząd będzie czynił starania o ich 

pozyskanie.  

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 7 głosy „za”, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu - pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały. 

7.4 p.o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/245/09 Rady Miejskiej w 

Kętrzynie z dnia 25 marca 2009r. o wysokości opłat za miejsca grzebalne i usługi na terenie cmentarzy 

Gminy Miejskiej Kętrzyn w Kętrzynie i w Małej Nowej Wsi. Poinformowała, że proponowana zmiana 

stawek opłat za miejsca grzebalne i usługi na terenie cmentarzy wynika przede wszystkim ze wzrostu 

kosztów utrzymania cmentarzy komunalnych Gminy Miejskiej Kętrzyn. Ponadto wychodząc naprzeciw 

potrzebom mieszkańców wybudowano dwie ściany kolumbarium na cmentarzu w Małej Nowej Wsi, 

które wzbudzają duże zainteresowanie. W związku z czym planowana jest budowa kolejnych ścian, 

które rozszerzą alternatywę pochówku. 

Radna Helena Szymkiewicz – zadała pytanie: jaki jest koszt utrzymania cmentarzy komunalnych ? 

p.o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz -  poinformowała, że obecnie roczny koszt utrzymania cmentarzy wynosi 359 000,00 zł., 

natomiast  szacowane wpływy za miejsca grzebalne i usługi na terenie cmentarzy to kwota  

ok. 216 000,00 zł. W związku z tym różnica 143 000,00 zł stanowi ok. 60% poniesionych kosztów na 

utrzymanie cmentarzy.  

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  3 głosy „za”, 3 głosy” przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 1 osoba nie brała 

udziału w głosowaniu – nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

7.5 Sekretarz Miasta – Halina Kuriata omówiła projekt uchwała w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN-Północ Sp. z o.o.  z siedzibą w 

Olsztynie. Poinformowała, że złożenie wniosku i ubieganie się o powyższe wsparcie umożliwi rozwój 

budownictwa mieszkaniowego na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. Działanie to przyczyni się do 

zwiększenia dostępności nowych mieszkań na wynajem. 
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 Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

7.6 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  4 głosy „za”, 4 głosy „przeciw” 0 głosów wstrzymujących się” - nie wyraziła opinii, 

głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

7.7  Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 

30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn 

na lata 2021-2033. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  4 głosów „za” , 4 głosy wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowano projekt 

uchwały. 

7.8 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  8 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  4 głosy „za”, 4 głosy „wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowano projekt 

uchwały.    

7.9 Komisja zapoznała się z uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej              

w Kętrzynie.  

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały bez składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za” , 2 głosy wstrzymujące 

się” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

Ad. pkt 8 Informacje, zapytania, wolne wnioski.     

Radny Dariusz Duczek   – wnioskuje o udzielenie informacji w zakresie przygotowania do zimy            

( zimowego utrzymania dróg, świetlenia świątecznego itp. ) 

Przewodnicząca komisji Wioletta Czech – wnioskuje o postawienie koszy na śmieci na parkingu przy 

ul. Fryderyka Chopina.  

Przewodnicząca Komisji odczytała następujące  pisma, które wpłynęły do Rady: 

 Odpowiedź Dyrektora Kętrzyńskiego Centrum Kultury na wniosek Radnego Daniela 

Sapińskiego zgłoszony na komisji w dniu 26 października 2021 roku w sprawie funkcjonowania 

toalet znajdujących się przy Amfiteatrze.  

Ad. pkt 9 Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 51/21 nie zgłoszono  poprawek 

i przystąpiła do ich przyjęcia przy udziale 8 członków, w głosowaniu 8 głosów „za”  przyjęto protokół.  
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Ad. pkt10 Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 52/21 nie zgłoszono  poprawek 

i przystąpiła do ich przyjęcia przy udziale 8 członków, w głosowaniu 8 głosów „za”  przyjęto protokół.                    

Ad. pkt 11  Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  

 

 

 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                   (-) Krystian Aleksander Abramowicz 


